
RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

March 1, 2023 at 9:02:47 PM UTC

Beste im
We hebben een kundig buro gevonden dat het onderzoek voor ons gaat uitvoeren.

Ik verwacht dat het rapport in de loop van maart gereed is.

Dat geldt overigens ook voor het akoestisch onderzoek.
Hopelijk kunnen we daarna snel spijkers met koppen slaan.
Vriendelijke groet,

Van:

Verzonden: dinsdag 21 februari 2023 12:19

Aan: 5.1.2e R5.1.2e 5.1.2e :

CC: baa 5.1.2e <r 5.1.2e &

Onderwerp: RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Wij mogen geen partijen adviseren. Een google zoekterm als ‘ecologisch adviesbureau Lochem’ levert de nodige geschikte partijen op.

Met vriendelijke groet,

ae Eee | Beleidsmedewerker RO| afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, 5.1.2e |

my 65.1.2e) 6 ee eee eee | | Www.lochem.nl|
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Van: STE <COeeeaeeVerzonden: maandag 20 februari 2023 22:16

Aan: 5.1.2e <eo a—) 5.1.2e >
CC: Es eee <r 5.1.2e 3

Onderwerp: RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Beste firm
Dank voor de info.

Netten zullen we niet gebruiken en de glazen wanden worden van (reclame) belettering voorzien.

Toch nemen we jullie advies ter harte.
Hebben jullie ervaring met partijen die een dergelijk onderzoek goed en voor een redelijke prijs kunnen doen?
Met vriendelijke groet,

Van:

Verzonden: maandag 20 februari 2023 10:20

Aan: 5.1.2e <hr 5.1.2e >

CC: kaa 5.1.2e <rer 5.1.2e &

Onderwerp: RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

peste ES
De omwonenden hebben in een mail aan de gemeente aangegeven dat er mogelijk beschermde flora en fauna aanwezig is (ooievaarsnest) nabij het

plangebied met de vraag of er geen verkennend ecologisch onderzoek nodig is. Een zogenaamde quickscan. Deze vraag heb ik uitgezet bij onze

expert natuur en landschap. Hij geeft het volgende advies:

lk betwijfel of vogels of andere dieren overlast zullen ervaren door het geluid, maar zeker weten doe ik dat niet. Zeker wat betreft de ooievaars zal

het wel meevallen, maar misschien broeden er in de nabijheid wel uilen, daar is het mogelijk wel verstorend voor. Maar nogmaals, dat weet ik niet
zeker.

Wat wel verstorend kan werken zijn: eventuele verlichting (bovenop wat er nu al is) en de hoge netten of “glazen” wanden die rondom de padelbanen

komen. Tegen deze laatste kunnen vogels en vieermuizen te pletter vliegen. Voor vogels is dit te verhelpen door de netten / wanden duidelijk

zichtbaar te maken. Voor vieermuizen zou je denken dat ze er vanwege hun echolocatie niet tegenaan zouden vliegen, toch zijn er gevallen bekend

van slachtoffers. Mogelijk zouden de netten / wanden nog belemmeringen in hun vliegroutes kunnen vormen.

Gezien de verwachte tegenstand lijkt het me sowieso raadzaam om een ecologische quickscan te laten uitvoeren, dan kan het initiatief er in ieder

geval niet op worden afgerekend dat er geen rekening met wettelijk beschermde fauna is gehouden.

Samengevat: Of flora en fauna last zullen hebben van de padelbanen is niet op voorhand uit te sluiten. Om eventuele bezwaren op dit vlak te kunnen

weerleggen is het advies een quickscan flora en fauna uit te laten voeren.

Met vriendelijke groet,

eo Eee | Beleidsmedewerker RO| afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, |



1EE|;ERIE||Jochem.n!
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Var: EO eeeVerzonden: dinsdag 14 februari 2023 12:14

Aan: 5.1.2¢e <r 5.1.2e §
CC: Bae 5.1.2e </no r 5.1.2e >

Onderwerp: RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Beste i
Zoals je wellicht weet, is de handreiking padel op 31 januari gepubliceerd.
Eén van de partijen die betrokken is geweest bij de totstandkoming van de handreiking is Van DB Advies.
Om het proces voor alle partijen te optimaliseren hebben wij deze partij opdracht gegeven tot het uitvoeren van het akoestisch
onderzoek.

De verwachting is dat we het rapport in de 2© helft van maart 2023 ontvangen. Zodra we dat hebben, zullen we jullie informeren.
Voor meer info, zie; https://www.vandbadvies.nl/

Hopelijk kan de gemeente Lochem daarna de vergunning-aanvraag zsm afhandelen.

LTC Gorssel

Van:

Verzonden: dinsdaqg 24 januari 20 20

Aan: 5.1.2e <a 5.1.2e .
CC: Ee eee <r) 5.1.2e @
Onderwerp: RE: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Beste ER
Er is inmiddels nieuws vanuit de Omgevingsdienst Achterhoek (ODA). Zij geven veel aan wat inmiddels bekend is. Padel is nieuw en populair maar

heeft ook een keerzijde, namelijk in sommige gevallen geluidsoverlast voor omwonenden. Om daar goed mee om te gaan wordt gewerkt aan een

handreiking, nadere toelichting hieronder. Wat sowieso nodig zal zijn is akoestisch onderzoek waarbij de tennisbanen die er al zijn en blijven moeten

worden meegenomen. Uit dit onderzoek blijkt of kan worden voldaan aan het Activiteitenbesluit. Wordt niet voldaan kan er gekeken worden naar

maatregelen/wenselijkheid.

Aangeraden wordt te wachten op de aanstaande handreiking voor geluid en padel welke binnenkort, eind januari 2023, wordt verwacht. Deze

handreiking kan als leidraad dienen bij het beoordelen van nieuwe plannen en kan helpen bij het maken van een juiste afweging over de

inpasbaarheid van nieuwe padelbanen en/of locaties. Dit is geen nieuwe wet- en regelgeving maar een praktische handreiking die op basis van de

huidige inzichten en consensus met betrokken partijen is overeengekomen. De handreiking wordt opgesteld onder leiding van NOC*NSF in overleg

met vertegenwoordigers van belanghebbende partijen (sport, overheid, bouwers, omwonenden, geluid(hinder) specialisten).

Zodra deze handreiking is gepubliceerd zullen we deze handreiking toepassen voor de padelbanen in Gorssel. Vanuit daar kijken we naar het verdere

proces.

Dit bericht wordt ook gedeeld met de omwonenden, waarmee is afgesproken ze op de hoogte te houden van de ontwikkelingen.

Met vriendelijke groet,

P31 5.1.2e Tl Beleidsmedewerker RO| afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, 5.1.2e |

Mm 5.1.20) E eee eo | | www.lochem.nl
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Van: ICE —CveVerzonden: zondag 22 januari 2023 13:44

Aan: 5.1.2e <eo aA—) 5.1.2e >

CC: Eee eee —eeee 5.1.2e §

Onderwerp: FW: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Beste am
We hebben medio december afgesproken dat de ODA een advies gaat uitbrengen mbt het akoestisch onderzoek dat
we willen uitvoeren.

Dat advies verwachtten we in de loop van januari.

Aangezien de maand alweer behoorlijk gevorderd is en wij graag verdere stappen willen zetten, ben ik benieuwd naar
de status van het ODA advies.

Alvast dank en vriendelijke groet,



Padelcommissie

LTC Gorssel

Van:

Verzonden: donderdag 15 december 2022 12:09

Aan: 5.1.2e <a o ez—) 5.1.2e &

CC: Bee 5.1.2e <x 5.1.2e

Onderwerp: brief omwonenden aan het bestuur van LTC Gorssel en aan B&W Lochem

Beste iam

Alvorens deze mail gestuurd te hebben heb ik je voicemail ingesproken en f5.1.2e/ 5.1.2e [J cc) kort gesproken.
Op 12 december ontvingen wij een reactie van omwonenden van LTC Gorssel (eerste bijlage) en een kopie van de brief
die ze,

daags na de informatiebijeenkomst op 8 december, al aan het college van B&W Lochem gestuurd hebben (tweede
bijlage).

Helaas wijzen de omwonenden in de brief aan ons het voorstel van een omgevingstafel af.

Als LTC Gorssel hebben dus geen andere keuze dan de vergunningsaanvraag te handhaven en het proces voort te
zetten.

Uit beide brieven en uit het gesprek op 8 december blijkt dat geluidshinder het enige probleem is waar de

omwonenden bang voor zijn.

Dit is ongetwijfeld aangewakkerd door recente negatieve berichten in de media over padelbanen die dichtbij
omwonenden zijn gebouwd.
In de brief aan B&W suggereren de omwonenden dat er eerdaags nieuwe normen bekend worden gemaakt, waarin
onder andere de minimale

afstand wordt opgetrokken van 50 naar 160 meter. Dit is welllicht wat de Nederlandse Stichting Geluidshinder zou

willen en wat de omwonenden goed past, maar is onjuist.

Wat wel te verwachten is dat er meer op maat gekeken wordt naar het geluidsniveau bij gevels van omringende
woningen om te bepalen of het binnen de geluidsnormen bilijft.
Daarom zou wat ons betreft een akoestisch onderzoek de volgende stap moeten zijn.
Dit kunnen wij als LTC eigenhandig organiseren, maar het lijkt ons beter dit gecodrdineerd te doen zodat we het vooraf

eens zijn over de normen, de meetmethoden en de akoestische expert die dit onderzoek uitvoert.

Graag hoor ik zsm van je.

Met vriendelijke groet,

LTC Gorssel

Van:

Verzonden: maandag 12 december 2022 17:02

Aan: 5.1.2e <r 5.1.2e b>
CC: eeS ed <0 eee
Onderwerp: brief aan het bestuur

Beste SiRREE,

bijgaand onze brief aan het bestuur alsmede een kopie van de brief die wij aan de gemeente Lochem
verstuurden.

Met vriendelijke groet,

namens de omwonenden
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Art. 5.1 lid 2 onderdeel e
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